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ZÁPIS 
ze 4. schůze zasedání Studentského parlamentu GMK ve šk. roce 2022/2023  

konané dne 11. 1. 2023 na učebně č. 9, začátek schůze 9:45 hod. 

Přítomno: 16 – Ondřej Pitlach (předseda, kva), Anna Marie Kocandová (místopředsedkyně, sx), 

Magdaléna Cafourková (kva), Kristýna Fialová (S), Dominik Havlíček (3.A), Eliška Hillebrandová 

(4.A), Sabina Hrabánková (4.A), Jitka Janíčková (P – náhradnice za Oldřicha Horčicu), Marie Anna 

Kocandová (T), Petr Kunčík (3.A), Radek Orálek (2.A – náhradník za Štěpánku Manovou), Lucie 

Řezáčová (T), Jiří Smolík (S), Martin Sova (sx), Oliver Vejvalka (P), Petr Walla (2.A) 

Omluveni: 6 – Radek Bílek (kvi), Lucie Havlíčková (1.A), Oldřich Horčica (P – zastoupen 

náhradnicí), Aneta Křivánková (1.A), Štěpánka Manová (2.A – zastoupena náhradníkem), Linda 

Pelajová (kvi) 

Zapisovatel: Ondřej Pitlach (předseda, kva) 

Ověřovatel zápisu: Jiří Smolík (S) 

Program jednání: 

1. Schválení programu, volba ověřovatele zápisu 

2. Návrh reformy Stanov SPGMK 

3. Discord 

4. Výbory SPGMK 

5. Školní kuchyňka 

6. Akademie 

7. Interpelace předsedy  

Začátek schůze – 9:45 hodin. 

Zástupců tříd je 11. 

K přijetí usnesení je třeba 6 hlasů. 

1. Schválení programu, volba ověřovatele zápisu: 

Předseda den před schůzí rozeslal program jednání. K takto navrženému programu nikdo nic 

nenamítal, proto předseda ukončil rozpravu a zahájil hlasování. 

USNESENÍ: 

SPGMK schvaluje program 4. schůze zasedání. 

Pro – 11, proti – 0, zdržel se – 0. 

Hlasování č. 1: odsouhlaseno. 

Předseda Ondřej Pitlach navrhnul na ověřovatele zápisu zástupce třídy Sekunda Jiřího Smolíka, který 

se předem dobrovolně přihlásil. K návrhu nikdo nic nenamítal, proto předseda ukončil rozpravu a 

zahájil hlasování. 

USNESENÍ: 

SPGMK schvaluje zástupce třídy Sekunda Jiřího Smolíka ověřovatelem zápisu ze 4. schůze 

zasedání. 

Pro – 10, proti – 0, zdržel se – 1. 

Hlasování č. 2: odsouhlaseno. 

Příchod – Martin Sova (sx), Anna Marie Kocandová (místopředsedkyně, sx), Eliška Hillebrandová 

(4.A), Sabina Hrabánková – 9:50 hodin. 

Nyní je zástupců tříd 15. 

K přijetí usnesení je třeba 8 hlasů. 
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2. Návrh reformy Stanov SPGMK: 

Předseda před schůzí rozeslal návrh reformy Stanov SPGMK. 

Podle tohoto návrhu se funkce, jako je předseda, místopředseda a koordinátor, budou volit každý 

školní rok. Je to základ, který bude později upřesněn společně s rozsáhlou reformou předpisu SPGMK 

o jednacím řádu. 

Nově by každá třída bez výjimky měla dva své zástupce. Doteď měla třída, jejímž členem je předseda, 

pouze jednoho svého zástupce. 

Dále by se zcela odstranila Hlava čtvrtá, která pojednává o hospodaření. 

Předseda oznámil, že před maturitou se uskuteční volební schůze, kde se bude volit předseda, 

místopředseda a koordinátor. 

K tomuto návrhu nikdo nic nenamítal, proto předseda ukončil rozpravu a zahájil hlasování. 

USNESENÍ: 

SPGMK schvaluje reformu Stanov SPGMK. 

Pro – 15, proti – 0, zdržel se – 0. 

Hlasování č. 3: odsouhlaseno. 

Zástupkyně třída Kvarta Magdaléna Cafourková složila slib zástupce třídy. 

Nyní je zástupců tříd 16. 

K přijetí usnesení je třeba 9 hlasů. 

3. Discord: 

Předseda navrhnul, že by jednou z platforem SPGMK mohl být i Discord. Někteří zástupci tříd 

namítli, že již máme skupinu na Messengeru a skupinu v MS Teams. 

Předseda argumentoval vyšší efektivitou a přehledností Discordu a oznamoval, že by tato platforma 

vedla i k mnohem vyšší efektivitě fungování výborů SPGMK. 

Koordinátorka SPGMK navrhla zrušení skupiny v MS Teams. Předseda argumentoval, že tato skupina 

se aktivně nevyužívá a slouží zejména jako archiv, proto by ji zanechal. 

Návrh se některým zástupcům tříd stále nezamlouval, proto předseda navrhnul, aby bylo přikročeno 

k hlasování, ve kterém se rozhodne. Zástupci tříd souhlasili.  

USNESENÍ: 

SPGMK schvaluje, aby se jednou z platforem SPGMK stal Discord. 

Pro – 10, proti – 2, zdržel se – 4. 

Hlasování č. 4: odsouhlaseno. 

Předseda oznámil, že během dne rozešle odkaz na nový Discord server SPGMK. 

4. Výbory SPGMK: 

Předseda upozornil na nízkou efektivitu výborů. Přiznal, že začátkem školního roku se dopustil chyby, 

když řešil obsazování výborů pomocí rozeslaného dotazníku. Většina studentů ani nevěděla, kam se 

hlásí. 

Naznal, že je nutné, aby se výbory, s výjimkou výboru pro školní kuchyňku, obsadily znovu. Požádal 

proto zástupce tříd, aby se ve svých třídách zeptali, který ze studentů má zájem být členem kterého 

výboru. Pro upřesnění ještě shrnul kompetenci daných výborů. 

Výbor pro školní kuchyňku dohlíží na bezpečnost ve školní kuchyňce o velké a obědové přestávce. 

Člen výboru nemusí pravidelně hlídat školní kuchyňku. Je pouze na něm, zda bude mít zájem či 

nikoli. 

Výbor pro dobročinnost se stará o dobročinné a charitativní akce ve škole. Příkladem mohou být 

sbírky, které se v předchozích měsících a letech uskutečnily. Opět není povinnost, aby se členové 

výboru zapojovali do všech podobných akcí. Jde jen o to, že se o informacích budou dozvídat mezi 

prvními. 
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Výbor pro sport má na starosti zejména sportovní kroužky a školní i mimoškolní sportovní akce. Bylo 

by dobré, kdyby studenti, kteří navštěvují sportovní kroužky ve škole, a také studenti, kteří často 

reprezentují školu na sportovních akcích, byli členy tohoto výboru. Předseda výboru pro sport by měl 

být jakýmsi prostředníkem mezi učiteli tělesné výchovy a studenty. 

Výbor pro zájmové aktivity se stará o nesportovní kroužky. Bylo by dobré, aby studenti, kteří 

navštěvují některé školní kroužky nebo by si chtěli sami kroužek založit, byli členy tohoto výboru. 

5. Školní kuchyňka: 

Předseda oznámil, že školní kuchyňka je již připravená k provozu. Klíče od školní kuchyňky byly 

předány předsedovi výboru pro školní kuchyňku Jiřímu Smolíkovi, který bude mít koordinaci školní 

kuchyňky na starosti. 

Byl vznešen dotaz, kdy bude školní kuchyňka otevřená. Předseda sdělil, že záleží především na zájmu 

studentů se o školní kuchyňku starat, ale měla by být v provozu vždy o velké a obědové přestávce 

lhůtou počínající 12. 1. 2023. 

Předseda dále navrhnul, že aby došlo ke zvýšení efektivity školí kuchyňky, mohli by někteří studenti 

čas od času něco k jídlu donést, prodat to a přivydělat si. 

Paní ředitelka oznámila, že kuchyňka je jen provizorní a je ve zkušebním provozu. Pokud se bude 

využívat, mohlo by se přikoupit další vybavení. 

Dále paní ředitelka upozornila na nutnost kontrolovat, zda jsou elektrické spotřebiče po odchodu 

vypojené ze zásuvky. 

Paní ředitelka se zastavila i u automatu na kávu. Ten by měl v nejbližší době být ve škole. Firma, se 

kterou doposud komunikovala, ji odkázala na jinou firmu, která by měla automat zajistit. 

6. Akademie: 

Předseda oznámil, že odteď se plánovaná školní Akademie již nebude řešit na plénu SPGMK. 

Oznámil, že ve čtvrtek 12. 1. 2023 se bude konat první schůzka s paní Tesařovou ohledně Akademie, 

na kterou se mají dostavit 2–3 studenti z každé třídy. Pro maturanty je účast na školní Akademii 

nepovinná, ostatní si budou muset nějakou scénku připravit. 

7. Interpelace předsedy: 

K tomuto bodu nikdo neměl žádné připomínky ani návrhy, proto předseda ukončil schůzi. 

Konec schůze – 10:03 hodin. 


